
Referat fra fælles bestyrelsesmøde i GFØ vejlav og GFØ den 8. december 2011 hos 
Kirsten. 
 
Tilstede: Kirsten, Evy, Annette, Lis, Henriette, Karsten. 
 
Referat fra sidste møde er godkendt pr. e-mail. 
 
Annette har deltaget i et møde med klimagruppen. Arbejdet skrider langsomt fremad, men 
der er tale om et meget stort projekt. Ellen vil tage kontakt til ”Vand i byer” angående de 
forskellige forsøgsbelægninger og desuden til Inge Elvekjær omkring vores fortsatte 
samarbejde med kommunen. 
 
Henriette er blevet interviewet af Christa Brønd fra rådgivningsfirmaet Manto, der står for 
et projekt for Naturstyrelsen & Teknologisk Institut omring afdækning af haveejeres 
perspektiver på afkobling af regnvand. 
 
Fremover til Henriette genoptage en god tradition og sende en reminder ud på e-mail ca. 
en uges tid før næste møde. 
 
Bestyrelsen talte om muligheden for fælles snerydning og mente ikke, at det ville være 
realistisk. 
 
Annette spørger Tina, om hun har tid og lyst til at færdiggøre ændringsforslagene til vores 
vedtægter i forbindelse med overgangen til digital kommunikation. 
 
Evy spørger Bjarne om anskaffelse af 4 stk. Nabohjælpskilte, der skal sættes op for enden 
af vores veje, eller evt. ved legeområderne. 
 
Bestyrelsen afventer stadig Ullas tilbagemelding om dato for et fællesmøde mellem vejlav 
og klimagruppe. 
 
Næste møde: Torsdag den 26. januar 2012 kl. 19.00 hos Henriette. 
 
Referent 
Karsten 


